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P r o t o k ó ł   Nr XVIII/2016 

z sesji Rady Gminy Bliżyn, która odbyła się w dniu 30 listopada 2016r.  

w świetlicy OSP w Bliżynie. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: 

1/ Anna Leżańska - Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

2/ Mieczysław Bąk – Radny Powiatu Skarżyskiego 

3/ Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn 

4/ Barbara Stachera – Sekretarz Gminy Bliżyn 

5/ Alina Wójcik – Skarbnik Gminy Bliżyn 

6/ Magdalena Szwarc-Gajda – Radca Prawny UG 

7/ Anna Kowalik – obsługa Rady 

8/ Ewa Kabała – Wicedyrektor Zespołu Szkół w Bliżynie 

9/ Sylwester Koziński – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mroczkowie 

10/ Mirosław Owczarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Odrowążku 

11/ Katarzyna Skarus – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie 

12/ Beata Żak – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

      Alkoholowych w Bliżynie 

13/ Jacenty Kita – Redaktor Naczelny Samorządowego Informatora Gminy 

      Bliżyn 

14/  Martyna Sztukiecka – Tygodnik Skarżyski 

15/ Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

16/ Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał 

    podjętych na ostatniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

6. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

     Alkoholowych za miniony okres 2016 roku: 

 a/ wystąpienie Przewodniczącej Komisji, 

 b/ stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych, 

 c/ dyskusja, 

 d/ przyjęcie informacji. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

     a/ uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bliżyn z organizacjami 

         pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

         pożytku publicznego na rok 2017, 

     b/ określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

     c/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
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     d/ wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 

         2016-2031, 

     e/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2016, 

     f/ wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji, 

     g/ zasad powoływania „Komitetu Rewitalizacji” dla Gminy Bliżyn  

         i ustanowienia jego regulaminu, 

     h/ trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów 

         przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania 

         przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Bliżyn oraz trybu i zakresu 

         kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji, 

     i/ zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne, 

     j/ wyrażenia sprzeciwu wobec inwestycji pn.: „Budowa instalacji do produkcji 

        paliw alternatywnych oraz sortowni surowców wtórnych na działce nr 55/24 

        w miejscowości Sołtyków gm. Bliżyn”. 

8. Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad sesji: 

Ad. 1 

Osiemnastą w kadencji sesję Rady Gminy Bliżyn otworzył i poprowadził 

Tadeusz Łyjak – Przewodniczący Rady Gminy Bliżyn.  

Po przywitaniu wszystkich obecnych Przewodniczący Rady poinformował 

zebranych, że w obradach sesji uczestniczy 14 radnych na ustawowy skład Rady 

15 radnych, w związku z czym uchwały podejmowane na sesji są prawomocne.  

Następnie odczytał projekt porządku obrad sesji. 

Poinformował, że Wójt Gminy wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne. 

Zaproponował aby projekt tej uchwały rozpatrzyć w punkcie 7 jako podpunkt i/. 

Poinformował dalej, że Wójt i 14 radnych wniosło o wprowadzenie do porządku 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec inwestycji pn.: 

„Budowa instalacji do produkcji paliw alternatywnych oraz sortowni surowców 

wtórnych na działce nr 55/24 w miejscowości Sołtyków gm.Bliżyn”. 

Zaproponował aby projekt tej uchwały rozpatrzyć w punkcie 7 jako podpunkt j/. 

Poinformował również, że Komitet Protestacyjny w osobach Pana Mieczysława 

Bąka, Pani Zuzanny Skrobek i Pani Iwony Redzyni wystąpił z pismem o podjęcie 

działań umożliwiających wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia sprzeciwu dla lokalizacji w miejscowości Płaczków 

inwestycji pn.: „Budowa instalacji do produkcji paliw alternatywnych oraz 

sortowni surowców wtórnych na działce nr. 55/24 w miejscowości Płaczków 

gm.Bliżyn. Projekt uchwały podpisany został przez jedną Radną Panią Monikę 

Gruszczyńską. Sytuacja ta się zmieniła bo projekt uchwały został podpisany przez 

Wójta i 14 radnych. 
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Innych uwag ani wniosków nie zgłoszono do porządku obrad sesji. 

Za wprowadzeniem w punkcie 7 podpunktu i/ projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości stanowiącej mienie gminne radni opowiedzieli się jednogłośnie 

/14 głosów za/. 

Za wprowadzeniem w punkcie 7 podpunktu j/ projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia sprzeciwu wobec inwestycji pn.: „Budowa instalacji do produkcji 

paliw alternatywnych oraz sortowni surowców wtórnych na działce nr 55/24  

w miejscowości Sołtyków gm.Bliżyn” radni opowiedzieli się jednogłośnie  

/14 głosów za/. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli porządek obrad sesji łącznie  

z przyjętymi zmianami. 

Ad. 2 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy 

Bliżyn, która odbyła się w dniu 6 października 2016r. przyjmując go jednogłośnie 

/14 głosów za/. 

Ad. 3 

Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn przedstawił informację o swojej pracy 

między sesjami oraz informację o realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji 

/informacje w załączeniu/. 

W tym punkcie porządku obrad Wójt wręczył nagrodę dla Artura Szcześniaka z 

Wojtyniowa za udział w tegorocznej letniej akcji dla krwiodawców. 

Ad. 4 

Wystąpienia zaproszonych gości: 

Anna Leżańska w imieniu Starosty i Zarządu Powiatu Skarżyskiego wręczyła 

Wójtowi podziękowanie za aktywne włączenie się w organizację I Powiatowego 

Biegu Niepodległościowego poprzez ufundowanie nagrody rzeczowej dla 

biegacza i biegaczki z terenu Gminy Bliżyn, w którym wzięło udział 120 

uczestników.  

Mieczysław Bąk podzielił się informacjami dotyczącymi działalności Powiatu. 

Do tematu budżetu na 2017 rok radny wróci na kolejnej sesji. Poruszył natomiast 

temat podejmowanej ostatnio przez powiat uchwały dotyczącej dofinansowania 

zabytków. W uchwale tej dokonano m.in. zmiany terminu zgłaszania wniosków 

ale zasadniczą zmianą było wydłużenie okresu przyznawania dotacji co 4 lata. 

Takie uregulowania prowadzą do sytuacji, że skoro w roku bieżącym powiat 

przyznał po 20tys. zł dla kościoła w Mroczkowie i w Bliżynie to kolejne 

dofinansowanie na te zabytki mogłoby być przyznane dopiero w 2021 roku. 

Byłoby to krzywdzące ponieważ zabytki wymagają ciągłej renowacji  

i odnawiania a ich właściciele nie są w stanie sami temu sprostać bez pomocy 

finansowej. Klub radnych PiS zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji 

projektu uchwały jednakże wniosek nie przeszedł. Radny wraz z byłym 

wiceprezydentem Grzegorzem Małkusem zaskarżyli uchwałę do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach. Radny nawiązał również do projektu uchwały, 

nad którym będzie dzisiaj debatować Rada dotyczącego wyrażenia sprzeciwu 
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wobec inwestycji w Sołtykowie. Cieszy radnego fakt, że Wójt dotrzymał słowa  

i zgłosił przekazany projekt jako własny. Zamierzenia inwestycyjne firmy to po 

pierwsze budowa linii do produkcji paliw alternatywnych a po drugie to budowa 

sortowni odpadów. Radny przypuszcza, że obydwa zadania będą realizowane 

osobno ponieważ budowa instalacji to może być tylko temat pozorowany bo to 

bardzo kosztowna inwestycja natomiast sortownia może zostać uruchomiona od 

razu po uzyskaniu od gminy decyzji o uwarunkowaniach środowiskowych. Niosą 

one ogromne zagrożenie dla środowiska i człowieka. W dalszym ciągu inwestor 

w karcie informacyjnej mówi, że hala jest orynnowana, z odpływami, 

instalacjami. Używając tych argumentów nie myśli o remoncie hali. Nie mówi 

również o maszynach do produkcji, czy będą to stare czy nowe urządzenia. 

Kolejną kwestią jest przerób odpadów. Zakład może przerobić 350tys. ton 

odpadów rocznie co w przeliczeniu na m3 stanowiłoby 1 mln 400 m3 a układając 

odpady na 5 ha działce byłaby to 29 metrowa hałda do góry. Wiąże się to również 

z ogromnym zużyciem wody. Ponadto grupa katalogowa odpadów mieści się  

w przedziale od 0,1-20. Są to odpady medyczne, zwierzęce, żywność, które będą 

przenikać do gleby i wód. Dla przykładu podał, że rocznie gmina zbiera około 

850-900 ton odpadów, Region 6 - Skarżysko i Końskie dla grupy 166tys. 

mieszkańców -17tys. ton natomiast województwo 204 tys. ton /dane z 2010r./. 

Dane te radny podaje po to, aby uzmysłowić wszystkim jaki ogrom odpadów 

może być tam gromadzony, jak duże będzie natężenie ruchu na trasie. Inwestor 

wcale tego nie musi zbierać ale chodzi o pozyskanie dużych pieniędzy na tą 

inwestycję. Radny cieszy się, że Rada wspólnie z Wójtem mówią jednym głosem 

bo inwestycja stanowi zagrożenie nie tylko dla rejonu Sołtykowa i okolic ale dla 

całej gminy. Dodał, że wiele osób próbuje stawiać jego osobę w złym świetle jako 

kłótliwą, piszącą tylko pisma ale po to jest radnym by występować w imieniu 

mieszkańców i bronić ich interesów. Radny zdaje sobie sprawę na jaki grunt 

wchodzi, narażając siebie, swoją rodzinę bo mamy do czynienia z wielkimi 

korporacjami. Pod projektem uchwały zebrano ponad 1100 podpisów aby temu 

zjawisku zapobiec. Podziękował za zrozumienie radnym, sołtysom że poświęcili 

swój czas oraz Pani Monice Gruszczyńskiej, która straciła wiele zdrowia 

angażując się w ten temat. 

Nawiązując do powyższej wypowiedzi Tadeusz Łyjak wniósł sprostowanie 

wyjaśniając, że projekt uchwały zgłoszony został nie tylko przez Wójta ale 

również przez 14 radnych. Wójt i Rada są przeciwko temu zakładowi. 

Anna Leżańska odnosząc się do wypowiedzi radnego Mieczysława Bąka 

stwierdziła, że dofinansowanie zabytków to nie ustawowy wymóg ale dobra wola 

każdej rady. Dotacja została przyznana na kościół św. Ludwika ale nie otrzymał 

jej kościółek św. Zofii. Są również grobowce, które można odnowić. Jest coraz 

więcej wniosków o dofinansowanie. Dlatego chcąc dofinansować jak największą 

ilość zabytków a nie ciągle te same wprowadzono częstotliwość dofinansowania 

co 4 lata na zabytek a nie na parafię. Odwołanie do RIO może przynieść odwrotny 

skutek bo budżet powiatu jest okrojony. Kościółek w Mroczkowie dostał 
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najwięcej środków. Nawiązując natomiast do projektu budżetu na 2017 rok 

powiat w prowizorium zaplanował 2,5mln zł na inwestycje. Znalazły się tylko te, 

które będą dofinansowane ze środków zewnętrznych. Po dokonaniu zwrotu  

z inwestycji wykonanych w roku bieżącym między innymi z Rędocina środki 

zostaną podzielone na budowę chodników w całym powiecie. 

Mieczysław Bąk uważa, że uchwała dotycząca zabytków jest uchwałą polityczną. 

Została przyjęta w 2014 roku. Zdaniem radnego można ustalić  

z wnioskodawcami, które wnioski dostaną dofinansowanie w danym roku jeżeli 

będzie ich dużo. Odwołując się radni nie mieli zamiaru wykluczyć kogokolwiek 

tylko chodzi o zwykłe uzgodnienie z wnioskodawcami kto otrzymuje środki. 

Wnioskodawców wcale nie jest aż tak wielu, na ogół ci sami ponieważ 

załatwianie wszelkiej dokumentacji, uzgodnień, przetargów, zapewnienie wkładu 

własnego nie jest łatwe i nie każdy może sprostać takim wymaganiom. 

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Mieczysława Bąka na temat projektu 

uchwały dotyczącej inwestycji w Sołtykowie Wójt uważa, że radny próbuje 

wykorzystywać ten temat do celów politycznych. Przekazuje się mieszkańcom 

informacje że rada gminy, wójt, powiat są za budową zakładu. Do tej pory 

mieszkańcy podpisywali się pod protestem natomiast ostatnio zbierano podpisy 

w sprawie poparcia projektu uchwały. Należy to odebrać w ten sposób, że radni 

są przeciwni tej uchwale. Nie można wykorzystywać takich rzeczy do celów 

politycznych by ośmieszyć i podważyć autorytet rady, wójta bo tak to zostało 

mieszkańcom przedstawione. 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Janusz Okła 

1/ Prośba o wyjaśnienie czy w ramach oszczędności tegorocznych będą 

realizowane jakieś inwestycje. 

2/ Mieszkańcy Odrowążka, Nowego Odrowążka, Kopci, Kucębowa proszą  

o interwencję u firm telekomunikacyjnych o poprawę zasięgu telefonów 

komórkowych /interpelacja w załączeniu/. 

Krzysztof Jurek 

1/ Prośba o wykonanie nowych tablic informacyjnych na granicy gminy by ją 

lepiej promowały. 

2/ Prośba o opracowanie ulotek /takowe zostały opracowane w mieście 

Skarżysko-Kam./ informujących o rodzaju odpadów oddawanych do PSZOK  

i informacji o miejscu oddania odpadów których PSZOK nie przyjmuje. Pozwoli 

to uniknąć wyrzucania niektórych odpadów np. do lasu. 

3/ Prośba o doświetlenie przejścia przy Biedronce /dodatkowa lampa/. 

4/ Prośba o przyspieszenie naprawy sygnalizacji na przejeździe kolejowym  

w Bliżynie. 

5/ Dokonać zmian na stronie internetowej gminy poprzez zamieszczenie 

informacji z linkiem do BIP-u w ważnych sprawach. Ostatnio powinny być 

składane wnioski do programu rewitalizacji ale na BIP-ie ciężko było dotrzeć do 
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tego dokumentu. Dlatego radny apeluje o przejrzystość strony internetowej 

gminy. 

Jacek Krzepkowski 

1/ Popiera prośbę Radnego Krzysztofa Jurka dotyczącą oświetlenia przejścia koło 

Biedronki. 

2/ Popiera prośbę Radnego Krzysztofa Jurka o wykonanie tablic informacyjnych 

na granicach gminy. 

Monika Sokołowska, Monika Gruszczyńska, Ewa Kotowicz 

Prośba o właściwe odśnieżanie dróg, posypywanie piachem w całości zarówno 

dróg powiatowych jak i gminnych, by nie stanowiły zagrożenia dla pojazdów  

i mieszkańców. Na skutek oblodzenia dróg wiele osób już złamało rękę czy nogę. 

Monika Gruszczyńska 

1/ Zapytanie – czy będzie prowadzony remont w mieszkaniu w szkole  

w Mroczkowie z przeznaczeniem na przedszkole. Radna poddała pod rozwagę 

możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie. 

2/ Zapytanie – czy w ramach termomodernizacji obiektów szkolnych będzie 

składany jeden wniosek czy też będą składane odrębne wnioski na poszczególne 

szkoły. 

Aleksandra Milanowska 

Mieszkańcy Brześcia, Bugaja i Zagórza proszą o wystosowanie pisma  

w imieniu mieszkańców do sieci telefonów komórkowych o poprawę zasięgu 

/interpelacja w załączeniu/. 

Szymon Mastalerz 

1/ Radny podziękował Zarządowi Dróg Powiatowych a w szczególności Pani 

Annie Leżańskiej oraz wszystkim, którzy przyczynili się do wybudowania I etapu 

drogi w Rędocinie. Radny podziękował również Wójtowi Gminy za wywiązanie 

się z budowy wodociągu w Górkach oraz Panom z grupy interwencyjnej za 

pomoc przy pracach porządkowych w wielu miejscowościach. 

2/ Zapytanie dotyczące inwestycji w Sołtykowie – czy jeżeli inwestorzy 

otrzymają wymagane opinie /niezależnie czy pozytywne czy negatywne/ to czy 

Wójt może im zabronić planowanej inwestycji. 

3/ Prośba o naprawienie dachu na przystanku autobusowym koło dawnej Stylowej 

w Bliżynie. 

4/ Prośba o zapewnienie dowozu dzieci gimbusem do szkoły w Mroczkowie  

z terenu Górek, Sołtykowa i Rędocina by nie dochodziło do sytuacji że dzieci nie 

są zabierane ze względu na brak opiekuna bądź brak danego dziecka na liście. 

Radosław Bułka 

1/ Ponowna prośba o nawiązanie kontaktu z właścicielem działki w celu zawarcia 

ugody w sprawie uregulowania kwestii zablokowanego odpływu wody przy 

przepuście wodnym przy byłym sklepie GS w Ubyszowie. 

2/ Prośba o podcięcie gałęzi drzew zwisających nad drogą powiatową na odcinku 

Gostków-Ubyszów. 
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3/ Radny zwrócił się do radnych powiatowych by nie przekazywali sprzecznych 

informacji tylko działali wspólnie. Opowiada się przeciwko produkcji paliw 

alternatywnych ale nie zaproponowano żadnej alternatywy jaki rodzaj 

działalności może być prowadzony w Sołtykowie. Radny uważa, że należy 

przygotować wykaz działalności zagrażających środowisku z którymi 

mieszkańcy się nie zgadzają ale także wykaz tych z którymi się zgadzają. 

Blokując przedsiębiorcom działalność w Sołtykowie należy przekazać im 

alternatywę. Radny nawiązał również do strategii gminy Bliżyn, która głównie 

stawia na turystykę. Zdaniem radnego nie jest to dobre rozwiązanie ponieważ  

w gminie nie ma wielkich atrakcji turystycznych a młodym ludziom należy dać 

zatrudnienie.  

Odpowiedzi na złożone zapytania udzielił Wójt informując, że tablice wjazdowe 

do gminy wymagają zmiany. Po dokonanym rozeznaniu cenowym koszt jednej 

profesjonalnej tablicy kształtowałby się w granicach 50tys.zł. Są to ogromne 

pieniądze dlatego należy się zastanowić nad rozwiązaniem tego problemu. Ulotka 

dotycząca rodzaju odpadów przyjmowanych do PSZOK jest w opracowaniu. 

Analizując wydatki za wywóz śmieci Gmina Bliżyn jest jedną z pięciu gmin  

w województwie z najniższą ceną, co wynika z wysokiego poziomu segregacji 

odpadów. Odnośnie oświetlenia przy Biedronce Wójt obiecał w roku przyszłym 

wykonać to zadanie. Byłaby to kwota około 7-8tys.zł. Naprawą sygnalizacji na 

przejazdach kolejowych zarządza kolej a długi okres naprawy rogatki związany 

jest najprawdopodobniej z rozmowami PKP z ubezpieczycielem. Informacja  

o programie rewitalizacji była umieszczona na BIP-ie. Była nawet jedna uwaga 

osoby spod Warszawy aby włączyć poletka koło Polifarbu i zostało to 

uwzględnione. Przy składaniu wniosków o termomodernizację budynków będą 

przyznawane dodatkowe punkty za posiadanie programu. Beneficjentami 

programu będą gminy i przedsiębiorcy. Ci drudzy również zostali ujęci  

w programie i złożyli fiszki by mogli uzyskać dodatkowe punkty. Posypywanie 

dróg powiatowych w całości wymaga zgody powiatu ponieważ chcąc zastosować 

takie rozwiązanie należy liczyć się ze znacznym wzrostem środków na te cele. 

Zgodnie z zawartym porozumieniem piaskiem posypywane są zakręty  

i wzniesienia. Aby posypywać 3 drogi powiatowe w całości należy wpisać to do 

porozumienia. Odnosząc się do remontu mieszkania w szkole w Mroczkowie dla 

potrzeb przedszkola zadania tego nie udało się umieścić w projekcie budżetu na 

2017 rok. Koszt tej inwestycji to około 70-80tys. zł. Wójt chciałby aby zadanie to 

zostało wykonane do końca sierpnia przyszłego roku. Odnosząc się do propozycji 

radnej Moniki Gruszczyńskiej o pozyskaniu środków z programów unijnych Wójt 

wyjaśnił, że organem prowadzącym przedszkole nie jest szkoła lecz 

stowarzyszenie. Musiałaby to zadanie prowadzić gmina by móc aplikować  

o środki. Gmina jest w trakcie procedury przetargowej na dokumentację związaną 

z termomodernizacją budynków i oferty są składane na każdy budynek z osobna 

natomiast do samego naboru wniosków będzie złożony jeden wniosek na 

wszystkie obiekty a jest ich sześć: budynek Urzędu, remizy OSP w Bliżynie  
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i 4 szkół. Największe punkty są przyznawane za efekt energetyczny dlatego liczy 

na projektantów że swoje zadanie wykonają uczciwie. W zakresie poprawy 

zasięgu zostanie wystosowane pismo w imieniu mieszkańców do sieci telefonów 

komórkowych. Może to również uczynić radny, sołtys. Odnośnie procedury 

dotyczącej uruchomienia działalności w Sołtykowie Wójt wyjaśnił, że żaden 

dokument, uchwała czy decyzja nie spowoduje zakazu tej działalności. Po 

zaskarżeniu uchwały, w opinii wojewody jest ona apelem, oświadczeniem woli 

Rady nie tworzącym praw lub obowiązków wobec podmiotu. Na wniosek firmy 

toczy się postępowanie o wydanie decyzji środowiskowej. Gmina na inwestorze 

może tylko wymusić opracowanie raportu oddziaływania na środowisko.  

Z raportu ma wynikać że inwestycja nie jest szkodliwa dla środowiska. Dopiero 

wtedy firma może ubiegać się o warunki zabudowy a dalej o pozwolenie na 

budowę. Jeżeli wszystkie warunki zostaną spełnione to nie ma możliwości 

zablokowania inwestycji. To co może zrobić gmina to przystąpić do opracowania 

planu zagospodarowania przestrzennego. Pracuje nad tym Biuro Planowania 

Przestrzennego. Opracowanie planu musi poprzedzić analiza aktualności strategii 

i miejscowych planów. Brakuje jeszcze opinii komisji architektoniczno-

urbanistycznej. Po jej uzyskaniu temat ten będzie przedmiotem najbliższej sesji. 

Po przyjęciu takiej analizy dopiero będzie można wystąpić o opracowanie planu 

zagospodarowania przestrzennego. Wniosek inwestora został przekazany do 

Sanepidu i do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Na dzień dzisiejszy 

wynika, że inwestor zostanie zobowiązany do opracowania raportu 

oddziaływania na środowisko. W sprawie naprawy dachu na przystanku  

w Bliżynie koło Stylowej temat zostanie załatwiony natomiast Wójt widziałby 

wyburzenie istniejącego przystanku i postawienie nowego np. wiaty szklanej. 

Odnośnie dowozu dzieci do szkoły w Mroczkowie Wójt wyjaśnił, że jeżeli 

gimbusem przewożone są dzieci inne niż z gimnazjum to przewoźnik musi mieć 

listę takich dzieci. 

W tej sprawie głos zabrała Ewa Kabała – Wicedyrektor Zespołu Szkół  

w Bliżynie wyjaśniając, że nie chodzi tutaj o złą wolę przewoźnika tylko o stronę 

prawną. Gimbusy mogą być kontrolowane i opiekun dzieci ma wykaz osób, które 

mogą wsiąść do gimbusa. Jeżeli dziecka nie ma na liście to opiekun bierze 

odpowiedzialność zabierając takie dzieci. 

Sylwester Koziński – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mroczkowie dodał, że 

listy dzieci są dostarczane przewoźnikowi ale z tymi dziećmi musi jechać co 

najmniej jeden opiekun czyli ktoś z rodziców. Problem pojawił się wtedy gdy nie 

było zapewnionego opiekuna. 

Monika Gruszczyńska nawiązując do złożenia wniosku o dofinansowanie 

przedszkola poddała pod rozwagę dołączenie do niego prawa dysponowania 

nieruchomością na cele budowlane co stwarza możliwość ubiegania się o środki. 

Wójt wyjaśnił, że na pewno wydłużyłoby to termin wykonania zadania i nie 

byłaby możliwa jego realizacja do końca sierpnia przyszłego roku. Dyrektor 

obiecał wykonać remont we własnym zakresie a środki sobie zrekompensuje 
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później. Nawiązując do stwierdzenia radnego Radosława Bułki odnośnie 

turystyki Wójt wyjaśnił, że jest to jeden z elementów strategii ale nie jedyny. 

Corocznie ubywa mieszkańców, część ludzi wyjeżdża za granicę. Jednakże  

w Zagórzu i Jastrzębi wiele osób się buduje. 

Aleksandra Milanowska prosiła o ujęcie w harmonogramie odśnieżania dróg 

powiatowych również drogi Brzeście-Zagórze. 

Krzysztof Jurek nawiązując do wykonania tablic informacyjnych na granicy 

gminy stwierdził, że kwota 50tys.zł za jedną tablicę jest bardzo wysoka 

porównując na przykład do kwoty 70tys.zł na remont przedszkola. Radny poddał 

pod rozwagę ogłoszenie konkursu i wykonanie tablic przez miejscowych 

artystów. 

Anna Leżańska wyjaśniła, że zgodnie z zawartym porozumieniem z gminą 

Bliżyn w sprawie zimowego utrzymania dróg posypywane są zakręty  

i wzniesienia natomiast odśnieżane są całe drogi. W sytuacjach wyjątkowych 

należy przekazać informację do powiatu i zostaną posypane drogi w całości. 

Odnośnie uregulowania zablokowanego odpływu w Ubyszowie temat się 

przedłuża ze względu na uregulowania własnościowe. Nawiązując natomiast do 

powstałych 5 mln zł oszczędności w budżecie powiatu to wynikają one z nie 

zapłacenia za wykonane inwestycje. 

Mieczysław Bąk stwierdził, że teren Sołtykowa jest terenem przemysłowym  

i uchwała o zakazie zbierania odpadów dotyczy wykluczenia pewnych 

działalności produkcyjnych szkodliwych dla człowieka i środowiska. Nie da się 

zrobić wykazu działalności, o których mówił Radosław Bułka bo na tysiąc ludzi 

może być tysiąc pomysłów. Kończąc radny stwierdził, że informacje przekazuje 

w oparciu o dokumenty i nie ma w tym żadnego interesu i zamiaru wprowadzania 

rady i wójta w błąd. 
Ad. 6 

Informację o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za miniony okres 2016 roku przedstawiła Beata Żak – 

Przewodnicząca Komisji /informacja w załączeniu/. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych 

przedstawiła Halina Fidor – Przewodnicząca Komisji. Komisja dokonała 

analizy informacji o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za miniony okres 2016 roku i uważa, że w dalszym ciągu należy 

prowadzić profilaktyczną działalność informacyjną, edukacyjną w zakresie 

przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym. Komisja docenia 

zaangażowanie stowarzyszeń i parafii we współpracę z Gminną Komisją 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych odnośnie realizacji zadań 

publicznych gminy dotyczących działań profilaktycznych. Komisja pozytywnie 

ocenia działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za miniony okres 2016 roku /4 głosy za/. 
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Dyskusja 

Nawiązując do informacji o poszukiwaniu przez GOPS wykonawcy na 

prowadzenie szkoleń na temat przemocy w internecie Monika Gruszczyńska 

poddała pod rozwagę możliwość skorzystania z bezpłatnych szkoleń 

prowadzonych przez Urząd Komunikacji Elektronicznej. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli informację o działalności Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za miniony okres 2016 roku. 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał radni jednogłośnie  

/14 głosów za/ odstąpili od odczytywania załączonych do nich uzasadnień. 

Ad. 7  

a/ 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Bliżyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017 odczytała Barbara Stachera – 

Sekretarz Gminy. Prosiła o poprawienie w uzasadnieniu w dwóch zdaniach 

zwrotu ”zostanie” na „został” ponieważ konsultacje zostały już przeprowadzone. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę: 

W uzasadnieniu do projektu uchwały w drugim akapicie występujący w dwóch 

zdaniach wyraz „zostanie” należy zastąpić wyrazem „został”. Zapis dotyczy 

przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

Za przyjęciem tej poprawki do uzasadnienia radni opowiedzieli się jednogłośnie 

/14 głosów za/. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/122/2016  

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bliżyn  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017 łącznie z przyjętą poprawką do 

uzasadnienia. 

b/ 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji  

i deklaracji podatkowych odczytała Alina Wójcik – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt pismem z dnia 28 listopada 2016r. 

wniósł o dodanie do projektu uchwały brakującego uzasadnienia. Poinformował 

również, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania w sprawie dodania brakującego 

uzasadnienia do projektu uchwały o brzmieniu: 

„W związku z ustawą z dnia 25 czerwca 2015r. o zmianie ustawy o samorządzie 

gminnym oraz niektórych innych ustaw zaszła potrzeba dostosowania druków 

formularzy podatkowych do zaistniałych zmian. We wszystkich drukach 

zaktualizowano podstawy prawne. W drukach deklaracji podatkowych dla 
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podatków rolnego, leśnego i od nieruchomości dostosowano brzmienie zwolnień 

do najnowszych zmian. Dodatkowo w deklaracji na podatek rolny i od 

nieruchomości wprowadzono dodatkowe rubryki dotyczące sadów, gruntów 

rolnych zabudowanych, rowów oraz gruntów niezabudowanych objętych 

obszarem rewitalizacji.” 

Za dodaniem do projektu uchwały uzasadnienia o treści odczytanej przez 

Przewodniczącego radni opowiedzieli się jednogłośnie /14 głosów za/. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/123/2016  

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych łącznie z dodanym uzasadnieniem. 

c/ 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych odczytała Alina Wójcik – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/124/2016  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

d/ 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy na lata 2016-2031 odczytała Alina Wójcik – Skarbnik 

Gminy. Omówiła również zmiany wniesione przez Wójta do projektu uchwały 

pismem z dnia 22 listopada b.r. Wynikają one ze zmiany zamierzeń 

inwestycyjnych. Dokonuje się zmniejszenia limitu kwot w roku 2016 oraz 

zwiększenia limitu roku 2022 o te same kwoty na zadaniu: 

- budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gostków, Gilów i Bliżyn o kwotę 

34.620zł, 

- budowa kanalizacji sanitarnej w Ubyszowie o kwotę 11.000zł. 

Zadanie – odbudowa i rozbudowa zalewu Bliżyńskiego skreśla się natomiast przy 

zadaniu  - Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wojtyniowie w limicie roku 2016 

wprowadza się kwotę 73.800zł a limit 2022 zmniejsza się o kwotę 73.800zł. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały jak również dodatkowe zmiany wniesione przez 

Wójta. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania zmian wniesionych przez Wójta 

do projektu uchwały pismem z dnia 22 listopada b.r.: 

W załączniku  Nr 1 - Wieloletnia prognoza finansowa  w roku 2022 w kol.11.3 - 

Wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt 4 ustawy kwotę 

„4.743.176,00” zastępuje się kwotą „4.714.996,00”, w kol.11.3.2 - majątkowe 

kwotę „3.088.970,00” zastępuje się kwotą „3.060.790,00”. 
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W załączniku Nr 2  w przedsięwzięciach  WPF - Wydatki na programy, projekty 

lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem środków,  

o których mowa w art.5 ust1. pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach 

publicznych (Dz.U. Nr 157, poz.1240 z pźn.zm.), w wydatkach majątkowych: 

- w lp. 1.1.2.2 - Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gostków, Gilów  

i Bliżyn wraz z rozbudową wodociągu , w kol. - Limit 2016 zmniejsza się o kwotę 

34.620,00, w kolumnie - Limit 2022 zwiększa się o kwotę 34.620,00, 

- w lp. 1.1.2.3 - Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ubyszów  wraz  

z rozbudową wodociągu , w kol. - Limit 2016 zmniejsza się o kwotę 11.000,00, 

w kolumnie - Limit 2022 zwiększa się o kwotę 11.000,00 

- lp. 1.1.2.4 - Obudowa i rozbudowa zalewu Bliżyńskiego na rzece Kamiennej  

w Bliżynie Gmina Bliżyn wraz z infrastrukturą towarzyszącą oraz robotami 

dodatkowymi  - skreśla się, 

- w lp.1.1.2.7 - Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wojtyniowie - Rozwój 

infrastruktury ochrony środowiska, w kolumnie - limit 2016 wprowadza się kwotę 

73.800,00,  w kolumnie - limit 2022 zmniejsza się o kwotę 73.800,00, 

W załączniku Nr 3 - Objaśnienia zmian przyjętych w WPF Gminy Bliżyn na lata 

2016-2031 na str. 29 zapis „ - w przedsięwzięciu - Odbudowa i rozbudowa zalewu 

Bliżyńskiego zmniejsza się łączne nakłady finansowe o kwotę 140.820zł oraz 

limit 2016 roku o 40.820zł i 2017 rok o 100.000zł” zastępuje się nowym zapisem 

„ - przedsięwzięcie - Odbudowa i rozbudowa zalewu Bliżyńskiego skreśla się”. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli powyższe zmiany. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/125/2016  

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

na lata 2016-2031 łącznie z przyjętymi zmianami. 

e/  

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2016 

odczytała Alina Wójcik – Skarbnik Gminy. Omówiła również zmiany 

wniesione przez Wójta do projektu uchwały pismem z dnia 22 listopada b.r. 

Zgodnie z otrzymaną interpretacją Departamentu Programów Pomocowych 

środki zabezpieczone na opracowanie Gminnego Programu Rewitalizacji 

przenosi się z działu 710 do działu 750. Druga zmiana dotyczy wprowadzenia 

środków w kwocie 73.800zł na rozbudowę oczyszczalni ścieków. Kwota ta 

pochodzi z zadań na których środki nie będą w pełni wykorzystane. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały łącznie z dodatkowymi zmianami wniesionymi 

przez Wójta Gminy. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania zmian wniesionych przez Wójta 

do projektu uchwały pismem z dnia 22 listopada b.r.: 

1) W załączniku Nr 1 - Zmiany w planie dochodów wprowadza się: 
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- dział 710 - Działalność usługowa, rozdział 71095 - Pozostała działalność ,  

§ 2058 - Dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem 

środków europejskich oraz środków, o których mowa  w art.5 ust.3 pkt 5 lit. a i b 

ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych 

przez jednostki samorządu terytorialnego z kwotą „-18.000,00”, 

- dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75095 - Pozostała działalność,  

§ 2008 - Dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem 

środków europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust.3 

pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich,  

z wyłączeniem dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205 z kwotą 

„15.300,00”, § 2009 - Dotacje celowe w ramach programów finansowanych  

z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa  w art.5 ust.1 

pkt 3 oraz ust.3 pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków 

europejskich, z wyłączeniem dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205  

z kwotą „2.700,00” 

2) W załączniku Nr 2 do projektu uchwały – Zmiany w planie wydatków: 

a) Wprowadza się dział 710 - Działalność usługowa z kwotą „-20.000,00”, 

rozdział 71095 - Pozostała działalność z kwotą „-20.000,00”, paragraf  4308 - 

Zakup usług pozostałych z kwotą „-18.000,00”, paragraf 4309 - Zakup usług 

pozostałych z kwotą „-2.000,00”.  

b) w dziale 750 - Administracja publiczna wprowadza się rozdział 75095 - 

Pozostała działalność z kwotą „20.000,00”, paragraf  4308 – Zakup usług 

pozostałych z kwotą „15.300,00”, paragraf 4309 - Zakup usług pozostałych   

z kwotą „4.700,00”, 

3) W załączniku Nr 4 - Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych źródeł zagranicznych, 

niepodlegających zwrotowi na 2016 rok w części wydatki bieżące w lp.2, dział 

710 zastępuje się działem 750, rozdział 71095 zastępuje się rozdziałem 75095 

w kol.8 i 9: środki z budżetu krajowego kwotę „2.000,00” zastępuje się kwotą 

„2.700,00” , środki z UE oraz innych źródeł zagranicznych kwotę „18.000,00” 

zastępuje się kwotą „15.300,00”. 

4) Uzasadnienie do projektu uchwały uzupełnia się o zapis: 

Środki zabezpieczone w budżecie na opracowanie Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Bliżyn przenosi się z działu 710 - Działalność usługowa 

do działu 750 - Administracja publiczna zgodnie z otrzymaną interpretacją 

Departamentu Programów Pomocowych. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli powyższe zmiany. 

1) W załączniku Nr 3 do projektu uchwały – Limity wydatków na wieloletnie 

przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2016 roku: 

a)  w części – wydatki majątkowe: 

Dotychczasową treść  lp.3, dział 900, rozdział 90001, nazwa przedsięwzięcia 

– „Odbudowa i rozbudowa  zalewu Bliżyńskiego na rzece Kamiennej  
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w Bliżynie Gmina Bliżyn wraz z infrastrukturą towarzyszącą oraz robotami 

dodatkowymi  /2005-2017/ zastępuje się „lp. 3. dział 900, rozdział 90001, 

nazwa przedsięwzięcia - Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wojtyniowie 

/2014-2022/ w kol.5 - Łączne nakłady finansowe kwota 1.500.000zł,  

w kol.6 - planowane wydatki rok budżetowy 2016 i w kol. 7 źródła 

finansowania dochody własne jst  z kwotą 73.800,00zł. 

- W lp. 4, nazwa przedsięwzięcia - Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowości Gostków, Gilów i Bliżyn w kol. 6 - planowane wydatki 

rok budżetowy 2016 i w kol. 7 - źródła finansowania dochody własne jst 

 zmniejsza się o kwotę 34.620zł, 

- w lp.5, nazwa przedsięwzięcia - Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowości Ubyszów wraz z rozbudową wodociągu w kol. 6 - 

planowane wydatki rok budżetowy 2016 i w kol. 7 - źródła finansowania 

dochody własne jst  zmniejsza się o kwotę 11.000,00zł, 

2) W załączniku Nr 4 - Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych źródeł zagranicznych, 

niepodlegających zwrotowi na 2016 rok  

W części - wydatki majątkowe lp. 1 dotychczasowy zapis zastępuje się nową 

treścią: 

Lp. 1. Program: Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, 

Priorytet: 4. Dziedzictwo Naturalne i Kulturowe, Działanie 4.3. Gospodarka 

wodno-ściekowa 

Projekt: Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wojtyniowie, okres realizacji 

zadania; 2014-2022, jednostka realizująca zadanie: UG,  dział 900, rozdział 

90001. 

Przewidywane nakłady i źródła finansowania: wydatki majątkowe 1.500.000,00, 

- środki z budżetu j.s.t - 724.025,00, - środki z UE oraz innych źródeł 

zagranicznych  775.975,00.  

Wydatki w roku budżetowym 2016: wydatki majątkowe 73.800,00, - środki  

z budżetu j.s.t. 73.800,00. 

- w lp.3 projekt - Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gostków, 

Gilów i Bliżyn wraz z rozbudową wodociągu w kol.9 - Wydatki w roku 

budżetowym 2016, wydatki majątkowe i środki z budżetu jst  zmniejsza się  

o kwotę 34.620,00, 

- w lp. 4 projekt - Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ubyszów 

wraz z rozbudową wodociągu  w kol.9 - Wydatki w roku budżetowym 2016, 

wydatki majątkowe i  środki z budżetu jst  zmniejsza się o kwotę 11.000,00. 

3) Uzasadnienie do projektu uchwały uzupełnia się o zapis: 

W zakresie działu 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejsza 

się środki na zadaniach inwestycyjnych - budowa kanalizacji sanitarnej o kwotę 

45.620zł oraz na zadaniu - odbudowa zalewu o kwotę 28.180zł w celu 
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opracowania dokumentacji projektowej na zadanie - rozbudowa oczyszczalni 

ścieków w Wojtyniowie za kwotę 73.800zł. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli powyższe zmiany. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/126/2016  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2016 łącznie  

z przyjętymi zmianami. 

f/ 

Przy podejmowaniu tej uchwały na sali obecnych było 13 radnych. 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji odczytała Barbara Stachera – Sekretarz Gminy.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt Gminy wniósł o dokonanie 

autopoprawek w załączniku Nr 2. 

Poinformował dalej, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Barbara Stachera wyjaśniła, że poprawki wniesione przez Wójta jak również 

przez radnych a spisane przez radną Halinę Fidor nie zmieniają aktu tylko są to 

literówki, poprawki stylistyczne czy też zachowanie prawidłowego nazewnictwa. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli zgłoszone autopoprawki. 

Radni podjęli Uchwałę Nr XVIII/127/2016 w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji łącznie z przyjętymi autopoprawkami 

wynikiem glosowania: 12 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

g/ 

Projekt uchwały w sprawie zasad powoływania „Komitetu Rewitalizacji” dla 

Gminy Bliżyn i ustanowienia jego regulaminu odczytała Barbara Stachera – 

Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/128/2016  

w sprawie zasad powoływania „Komitetu Rewitalizacji” dla Gminy Bliżyn  

i ustanowienia jego regulaminu. 

h/ 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Bliżyn oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji odczytała 

Alina Wójcik – Skarbnik Gminy. W trakcie odczytywania projektu uchwały 

prosiła o uzupełnienie w § 4 w treści ust.1 przywołanego ust. jako „1” oraz 

wykreślenie dwukrotnie występującego oznaczenia ustępu 1 w § 6. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ zaakceptowali zgłoszone poprawki. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/129/2016  

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Bliżyn oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji łącznie  

z przyjętymi poprawkami. 

i/ 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne 

odczytała Barbara Stachera – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją w dniu dzisiejszym odbyło 

się spotkanie z radnymi, którzy jednocześnie są członkami komisji Rady na 

którym został omówiony projekt uchwały. Radni pozytywnie go zaopiniowali. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Radni jednogłośnie 14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/130/2016  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne. 

j/ 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 

inwestycji pn.: „Budowa instalacji do produkcji paliw alternatywnych oraz 

sortowni surowców wtórnych na działce nr 55/24 w miejscowości Sołtyków 

gm.Bliżyn” odczytała  Barbara Stachera – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją w dniu dzisiejszym odbyło 

się spotkanie z radnymi, którzy jednocześnie są członkami komisji Rady na 

którym został omówiony projekt uchwały. Radni pozytywnie go zaopiniowali. 

Barbara Stachera prosiła o uzupełnienie w § 1 brakującej miejscowości 

Mroczków Kamionka, co radni zaakceptowali. 

Dyskusja 

Szymon Mastalerz prosił o opublikowanie do wiadomości mieszkańców podjętej 

uchwały w informatorze samorządowym. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XVIII/131/2016  

w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec inwestycji pn.: „Budowa instalacji do 

produkcji paliw alternatywnych oraz sortowni surowców wtórnych na 

działce nr 55/24 w miejscowości Sołtyków gm.Bliżyn” łącznie z przyjętą 

poprawką. 

Anna Kowalik odczytała pismo Wojewody Świętokrzyskiego skierowane do 

Panów: Adama Falarowskiego i Tomasza Pakuły a przedłożone Radzie Gminy do 

wiadomości dotyczące postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr XVI/110/2016 z dnia 8 września 2016r. 

Ad. 8 

Wójt przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

/informacja w załączeniu/. 



17 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

przez radnych. Poinformował również, że Urząd Skarbowy w Końskich stwierdził 

wątpliwości w oświadczeniu majątkowym Barbary Stachery odnośnie 

zgromadzonych środków. Złożone wyjaśnienia przez zainteresowaną Urząd 

Skarbowy uznał za wystarczające. Informację przedłożył również Wojewoda 

Świętokrzyski, który wniósł uwagę dotyczącą złożonego oświadczenia Wójta  

o braku uzupełnienia jednej rubryki dotyczącej powierzchni nieruchomości. 

Urząd Skarbowy w Skarżysku nie zgłosił uwag do złożonych oświadczeń 

majątkowych /informacje w załączeniu/. 

Ad. 9 

Informacje, komunikaty, oświadczenia: 

Przewodniczący Rady w imieniu Wiesława Kwapisza przekazał zaproszenie na 

mszę św., która będzie odprawiona w dniu 4 grudnia 2016r. o godz.1130  

w Kościele w Mroczkowie w intencji górników i ich rodzin oraz wszystkich Pań 

o imieniu Barbara, na którą zapraszają emerytowani górnicy. 

Anna Kowalik odczytała rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Świętokrzyskiego dotyczące stwierdzenia nieważności uchwały  

Nr XVII/117/2016 Rady Gminy Bliżyn z dnia 6 października 2016r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Bliżyn. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tej sprawie zostanie przygotowany 

nowy projekt uchwały uwzględniający uwagi Wojewody. 

Rada wyraziła na to zgodę odstępując od procedury odwoławczej /14 głosów za/. 

Monika Sokołowska poinformowała o wydawaniu żywności w najbliższym 

czasie prosząc sołtysów o zaangażowanie. 

Radosław Bułka prosił o pomoc dla rodziny Płatków z Ubyszowa. 

Ad.10 

Obrady sesji trwały od godz.910 do godz.1310. 

Osiemnastą sesję Rady Gminy Bliżyn zamknął Tadeusz Łyjak - Przewodniczący 

Rady dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokolant 

 

Anna Kowalik 

 

 

 

 

 

 

 
 


